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Närvarande  
Björn Andersson 
Katarina Bohm 
Taher Darreh-Shori 
Claes Frostell 
Anna Karlsson 
Annica Lindkvist 
Wietze de Vries 
 
Frånvarande  
Torkel Falkenberg, Hong Xu, Ulrica Lundin, Helin Norberg 
 
  
Tid:   Fredag 29 september, klockan 15.00-16.30  
Plats:  via Zoom  
  

  
Agenda  
  

1. Mötet öppnades av Wietze 
 

2. Dagordningen godkändes 
 

3. Björn valdes till sekreterare och Katarina till justerare  
 

4. Protokollet från förra mötet diskuterades. Annica anmälde ett fel, Björn korrigerar..  
 

5. Ledningens beslut att införliva BioNut i MedH och  hanteringen av ärendet 
diskuterades. Ordföranden presenterade bakgrunden i frågan. Styrelsen konstaterade 
att frågan inte samverkats som den borde. Två delar identifierades för hanteringen 
framåt: samtal med ledningen för att diskutera bristen på samverkan, och fackligt stöd 
till medarbetarna på de berörda institutionerna. Möten med platsombuden har hållits 
och möten med PIs och andra medarbetare planeras för att ta in synpunkter. 
 



6. Allmän avstämning: 
Kommittéer: Annica rapporterade från en planeringsdag för en arbetsgrupp i 
arbetsmiljönämnden. Under mötet diskuterades pedagogisk grundsyn och förbättringar 
av psykologisk trygghet.  
Björn rapporterade från senaste KF-mötet. En viktig punkt rörde centrumbildningar 
och arbetet för att få mer ordning på beslutsprocesser och kvalitetskriterier rörande 
sådana. RIMS presenterades och kommer att innebära en stor förändring. 
Representanten från  Junior Faculty var aktiv på mötet.  Claes påminde om Junior 
facultys enkät angående arbetsvillkor, där resultaten kan presenteras snart.  
Taher rapporterade från senaste mötet i KFU. KFU har haft en workshop om kriterier 
för  avhandlingar. RIMS diskuterades. CHatGPT (AI) diskuterades och förberedelser 
för att hantera det behövs. Vidare diskuterades handledarersättningar för handledning 
av sommarstudenter och en PhD booklet från studentkåren.  
Wietze rapporterade från rekryteringsnämnden. Man vill där effektivisera 
rekryteringsprocesserna genom att ta fler ärenden som ordförandebeslut, och göra 
meritportföljen mindre omfattande. Detta gäller tex rekrytering av biträdande lektorer.  

 
7. Platsombudsmöten: Helin höll ett mycket lyckat möte 29/9. Per Hellman presenterade 

där lönerevisionen. Detta är viktig information och deltagarna hade många frågor. 
Diskussionen ska fortsätta på nästa möte. Ett problem som lyftes är att olika 
institutioner har olika förutsättningar och att det även kan finnas variation mellan 
avdelningar. Nästa platsombudsmöte sker 20/10. Styrelsen diskuterade andra sätt att 
stödja platsombuden. Dessa kan inkludera fler möten på institutionerna och ett 
nyhetsbrev där lönerevisionen beskrivs och där länkar till relevant information finns 
med. 
 

8. Övriga frågor: Wietze framförde en fråga från huvudskyddsombudet angående att utse 
Olivia Thomas till nytt skyddsombud på Klinisk Neurovetenskap. Styrelsen var positiv 
till tillsättningen. 
Taher tog upp ett nytt dokument angående krishantering som utarbetats på NVS.  
 

9. Mötet avslutades 
 

 
 
 
 
Björn Andersson  Katarina Bohm 
Sekreterare   Justerare 
 
 
 



This document has been electronically signed
using eduSign.

Validate signed documents at: https://validator.edusign.sunet.se

Signature page


		2023-11-06T09:54:44+0000


		2023-11-06T11:59:30+0000


		2023-11-06T12:03:52+0000




